
Minnesanteckningar från bymöte 14-10-22.
16 bybor närvarade.

Bodil som var kvällens mötesledare hälsade välkommen och förklarade ordet fritt.

Meddelades att utebelysningen på både badhuset och skolan krånglar.
Göte, Gösta och Erik-Olof tar tag i detta.

Martin  Nilsson visar karta för underlag till grävning av bredband.
Projektering: Hur och var ska det grävas ?
Personer från varje ”by” i Kälom bör utses som kan ge förslag på var 
det är bäst att gräva.  Var går ledningar osv ?
Kan det bli möjligt att gräva sommaren/hösten 2015 ?

Stephanie  Wendt berättar att hon ska skriva en bok om hennes och Brents  liv i Kälom och
i Sverige.
Hon undrar om det är OK att kalla byn ”Kälom” eller har vi annan åsikt ?
Vi tycker att ”Kälom” blir bra.
Amerikanskt förlag har visat stort intresse för denna kommande bok.

Ann-Charlotte  Eisfeldt berättar att det  förbereds föreläsning med anledning av boken 
som hon och släkting skrivit om sina förfäder. 

Efter fika går vi upp på bygdegårdsvinden som nu börjar bli färdigrenoverad.
Dusch och toa nästan klart.
Rummen tapetserade och golven lagda.

Vid pennan Eva Olofsson


